
Minnesanteckningar 2023-10-01 

Medlemsmöte Goldwing Club Sweden, Distrikt Skåne 

Plats: Tommy och Carita Nilsson, Gärsnäs 
 

 

1. Mötet öppnas 
DO Jimmi Tingstedt öppnade mötet och hälsar alla välkomna.  
 
2. Dagordning 
Dagordningen har skickats ut på mail till alla medlemmar i förväg. Den finns även 
upplagd på GWCS hemsida i PDF-format. Godkänns. 
 
3. Föregående minnesanteckningar 
DO Jimmi läste upp delar av minnesanteckningarna. Kaj informerade om att det står 
lite lustigt skrivet angående mötet i Harlösa den 20/10. Det man vill är att så många 
som möjligt kommer och anmälan sker till Kaj. Man ska diskutera och försöka få ihop 
en träffmanual, ungefär som en checklista för att underlätta så att inte viktiga saker vi 
önskar ha med på en träff missas. Det kommer även att tas upp en fråga om vad 
man tycker en träff ska innehålla. Inte vilka som ska hjälpa till med träffarna. 
Föregående minnesanteckningar godkändes. 

 
4. Godkännande för korttagning (hemsidan) 
Godkändes av närvarande medlemmar.  
 
5. Ekonomi 
Carita informerade att vi just nu har 57 132,47 kr på banken. 
 
6. Resultat miniträff 
Carita informerade om att 48 personer medverkade på miniträffen och på bara 
deltagandet fick vi in 4800 kr. 
Vi har sålt tröjor och flaggor för 2425 kr. Lotter för 6000kr som efter uttagande av 
inköp till vinster genererade 4000 kr. Våfflor 2250 kr. Dansbanan kostade 1500 kr.  
 
Totalt efter alla avdrag för utgifter gick klubben med 10 000kr i vinst. 
 
7. Information från huvudstyrelsen  
DO Jimmi informerade: 

 Inventering kommer göras på klubbshopen.  

 Man kollar upp om möjligheter att få tidningen tryckt på annat håll.  

 Almanackan för nästa år beräknas komma ut i december. Alla träffar kommer 
inte att finnas med då den infon inte är klar än.  

 Nationell träffen 2024 kommer äga rum i Härrfallet, man inväntar budget, 
 



 

8. Vad vill vi med 2024 i distrikt Skåne 
Förslag från medlemmarna som var med på mötet är följande 

 Höst – och vårrunda. 

 Mindre rundor där vi kör motorcykel. 

 Man önskar ha träffar i form av Hyllaträffen, Bosseträffen och Miniträffen. 
Ivöträffen var också önskvärd.  

 Att det fanns en mindre grupp som blev ansvarig för rundor för att de mer 
allmänt skulle bli av. Flera stycken medlemmar önskade mer turer på 
motorcykel. 

 
 
8. Var ska årsstämman vara? Och när? 
Huvudstyrelsen har sin stämma på Nationella träffen men vi som distrikt fortsätter 
med årsmöte i januari. Vi kan inte göra röstningar på huvudstyrelsen då utan det får 
tas upp på ett möte närmare Nationella träffen.  
Förslag på plats att ha årsmötet har inkommit. Boevas Trädgård, Hässleholm. Tid tas 
fram till nästa möte.  
 
 
9. Julbord 25 november 2023 
DO Jimmi informerar om att röstning om var julbordet är klar.  
Totalt röstade 31 personer.  
16 st Skillinge 
12 st Tura med båt 
  3 st Scandic hotell. 
Julbordet 2023 kommer att hållas i Skillinge. Inbjudan kommer.  
 
 
10. Förslag till valberedningen 2 st 
DO Jimmi frågar medlemmarna om de önskar få ut redan nu om vilka som sitter på 
omval. Detta önskas. Mail går ut till de idag sittande som finns för omval. Sedan 
skickas det ut till medlemmarna så det vet vilka som finns till omval och ges även 
möjlighet att inkomma med andra namn om så önskas. 
 
11. Medlemsantal 
Medlemsantalet i Sverige 725 st.  Distrikt Skåne har i dagsläget 141 st medlemmar. 
 
12. Nästa möte 
Nästa möte är i Röstraby på Rönnås. Den 5/11 klockan 12:00. Informationen kommer 
att läggas ut på hemsidan.  
 
13. Övrigt 
DO Jimmi informerar om att vi har 10% på tillbehör i följande butiker. 
Lillemans MC, Nilssons MC och MC-varor. Det gäller endast köp på plats och mot 
uppvisande av medlemskort.  
 
Mötet avslutas. 
 



Charlott Tingstedt   Jimmi Tingstedt 
Sekreterare    Ordförande  


